





تركى التميمي هو مكتب محاماة سعودي تأسس في المملكة العربية السعودية، الرياض منذ ١٤٣٣هـ. يعمل من خلالة خيرة المحامين والمستشارين الأكفاء اللذين تم اختيارهم بعناية فائقة من ذوي الخبرة والإقتدار والممارسة العملية للعمل القانوني بكافة الدوائر القضائية والجهات الرسمية مما أكسبهم القدرة على رعاية شؤون العملاء في كل المجالات وعلى الصعيد المحلى والدولي.

Turki Altmimi Office is a Saudi law office established in Saudi Arabia, Riyadh since 1433. The office hired the most qualified Lawyers and Consultants who were chosen meticulously. With experience and legal practice in all Judicial Chambers and Offical Authorities that enabled them to look after clients in all fields, domestically and internationally.





السعى وراء مصلحة العملاء و ضمان تحقيق العدالة بما يناسب احتياجاتهم القانونية وبناء عُلاقات متينة معهم تقوم على الثقة ، الصدق ، الشفافية.

Pursuing the clients' interest as well as, ensuring the justice tailored to their legal needs and building strong relationships based on trust, honesty, and transparency.



إلتطلع دائماً لأكتساب المزيد من المعرفة والخبرة واعلاء شأن العدالة. وان نكون أولى الوحهات فيما يتعلق بالمسائل القانونية.

The aspiration to acquire knowledge and experience. To uphold justice and be the first destination of legal issues.





لماذا نحن؟ | Why us?

في مكتب تركي التميمي هدفنا الاسمى هو رضا العميل سواءً كان فرد ، أو مؤسسة ،أوُّ شركة وتَّقديم مستَّوى عالى من الَّخدمة ، نسعى دائماً للإلمام بكل ما يطرأ من تعديلات على الأنظمة واللوائح والاجراءات مما يساعد على خدمة العميل على اكمل وجه و تحقيق جودة تفوق توقعات عملائنا و تساعدهم في اتخاذ القرار السليم.

Our objective in Turki Altmimi Office is the client's satisfaction either for individuals, institutions, or companies as well as provide the service of a high standard. We always endeavor to become informed about the new amendments of rules and regulations, which help to service the client properly and achieve unexpected quality for our clients that leading them to the right decision.





الاستشارات القانونية والشرعية:

نولى اهتماّمًا عاليًا بُتقديمُ المسّانَدة القانونية والتي تعد من العناصر المهمة لنجاح إِدَارَةُ المشارِيعِ للْأَفْرادِ وَالْكِياناتِ المؤسسِيةُ.بالْإضافة إلى إعداد الدراسات والبحوث القانونية المتعلِّقة باحتياحات ومتطلبات عملاؤناً وتقديمها برؤية شاملة.





Legal and legitimacy consultation:

We provide legal backing which is one of the most important elements of project management success either for individuals or institutional entities. In addition to preparing and present the legal studies and researches that relating to the needs and requirements of our clients with a comprehensive vision.



نقوم بتمثيل العملاء في المنازعات التجارية، والإجراءات الإدارية، والمطالبات للتعويض والدين، والعمل والمنازعات المالية أمام هيئات التحكيم المختلفة.





Arbitration:

We represent the clients in commercial disputes, administrative procedures, debts and compensation claims, and financial disputes before the various arbitral tribunals.



التوثيق:

نقوم بالاحراءات التوثيقية ومتطلبات توثيقها الشرعية والنظامية للعقود والاقرارات، المكتُب حاصل على رخصة موثق من وزارة العدل، و نقوم بالإجراءات التوثيقية ومتطلبات توثيقها الشرعية والنظامية للعقود والاقرارات.





Documentation:

We do the documentary procedures and their legitimacy and regular requirements for contracts and declarations. The office licensed by The Ministry of Justice. We also carry out documentation procedures and its legitimacy and regular documentation requirements of contracts and declarations.



نقدم خدمة صياغة العقود والاتفاقيات وبالخبرة التي تميزت بها كوادرنا والتي سبق وأن ساهمت في الاعداد والصباغة التشريعية فاتنا نسعد يتوظيف كافة خيراتنا وإمكاناتنا لخدمتكم.





Contracts:

We draft contracts and agreements with the experience of our cadre who have contributed to the preparation and legislative drafting. We glad to apply all our expertise and potentials for your service.



القضايا الجنائية:





Criminal cases:

Our office distinguished in the criminal proceedings field by defining the defendants in the criminal cases.



المرافعات:

إنتولى بالنيابة عن عملائنا الكرام المرافعة والمدافعة وتمثيلهم لدى كافة المحاكم الشُرعية ـ المحاكم الإدارية ـ لُجنُة تسوية المنازعات المُصرفية ـ الهيئات العمالية ـ مكتبُ الفصل في منازعات الأوراق التجارية ـ اللجان الجمركية ـ لجنَّة الفصل في منازعات الأوراق المالية ـ اللجان الزكوية الضريبية ـ لجنة الفصل في منازعات قضايًا التأمين ـ هيئات التحكيم وغيرها من الجهات القضائية في عدد من القضايا .





Proceedings:

We handle the proceedings on behalf of our clients and represent them before all Shariah courts, Administrative courts, Committee for the Settlement of Banking Disputes, labor bodies, The Office for The Resolution of Commercial Paper Disputes, Customs Committees, The Committee for The Resolution of Securities Disputes, Zakat and Tax Committees, The Committee for The Resolution of Insurance Issues Disputes, Arbitral Tribunals, and other Judicial Authorities.



تنفيذ الأحكام وتحصيلها:

يقدم المكتب خدمات التنفيذ لكافة الاوراق التجارية (الشيك ، الكمبيالة ، سند لأمر) عند الله المشمولة بنص المادة التاسعة من نظام التنفيذ ، كل ذلك وفق ألية محددة تتناسب مع كل حالة.



Implementation and collection of provisions:

The office provides implementation services of the commercial papers (cheque, bill of exchange, promissory note) as well as judicial decisions, papers, executive bonds that are included in the provision of article 9 of the implementation system according to a specific mechanism aligned with every case.



يتميز مكتبنا بوجود محامين ومستشارين شرعيين لديهم خبرة كبيرة بأمور تقسيم التركة، كما يملك الخبرة القضائية في إجراءات تقسيم التركات عبر الجهات المختصة من حيث الترافع والتدافع وحصر الإرث وتقديم البينات ونحو ذلك .





Our office is characterized by its legitimate consultants who have great experience in legacies distribution as well as having judicial experience with the procedures of legacies distribution through the competent authorities in terms of proceedings, defense, inheritance distribution, data submission, etc.



يرتكز العمل لدينا في قطاع الشركات وأسواق المال على فهم وتغطية كافة احتياجات عملائنا ابتداءً من إجراءات تأسيس الشركات إلى تقديم الاستشارات القانونية للشركات المساهمة المدرَّجةُ بالسوق الماليةَ السعوديةُ. بالإضافةُ إلى غيرها من الخدمات





Our work on companies sector and financial markets are based on understanding all the needs of clients such as, companies establishment procedures and legal consultation to joint-stock companies that listed in the Saudi financial market, in addition to other services.





تواصل معنا Contact Us

- المملكة العربية السعودية ، الرياض | Kingdom Of Saudi Arabia-Riyadh طريق عثمان بن عفان - اعلى عمارة بنك البلاد - الـدور الثاني مكتب رقم ١٤ Othman Bin Affan Road-near Bank Albilad Floor 2 Office 14
- 00966509203030 00966500511538
- https://tamimy.com.sa/about/
- info@tamimy.com.sa

